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MVDr. Hrdlík: 

Mám jednu interpeláciu, týka sa odstránenia lístia v mestskom parku pagaštanu konského. 

V tomto lístí sa zakuklí parazit ploskáčik pagaštanový a robí rozsiahle škody. Potom mesto 

musí pristúpiť k ochrane tých stromov a dneska je dosť nepopulárne tá chemická ochrana tých 

stromov, že ľudia sa toho boja, tak poďme skúsiť nejakú biologickú ochranu a prvá z nich je 

vyhrabanie tých listov, lebo potom na jar sa vykuklí ten hmyz a robí škodu. Poprosil by som, 

buď technické služby, alebo  správa tej mestskej zelene urobila nejakú nápravu s tým.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Ja osobne aj navrhujem, aby ak  k tomu má dôjsť, tak aby to bolo za účasti tých, 

ktorí sú kompetentní riešiť túto tému, takže nielen technické služby a mestské hospodárske 

stredisko, ale pokojne aj ty, ako poslanec, prípadne odborne znalí ľudia, ktorí na to majú 

kompetenciu, aby sa mohli vyjadriť a pripravil sa nejaký výstup a podľa toho sa budeme aj 

riadiť v ďalšom období.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Určené: 

- TS mesta 

- mestské hospodárske stredisko 
 

 

 

 

 

 

 


